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MESTO BREZNO - MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO MESTA BREZNA 
Komisia pre šport 

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

       

       

ZÁPIS č. 9/2015 
zo zasadnutia komisie pre šport dňa  24.11.2015  

 

Prítomní:  

Predseda komisie: Mgr.Daniel Struhár 

Členovia komisie: Ing. Milan Macuľa, Ing. Milan Hašan, Ing. Peter Dvorský, PaedDr. Michal 

Budovec, Adriana Miseje, Jozef Tokár, Ing. Ján Pampurík 

Ospravedlnená: Mgr. Zuzana Rybárová 

Sekretár komisie: Bc.Janka Štulajterová 

 

Prizvaní:  Ing. Miroslav Baran, P.Pohorelský, p. Jenča, Ľ. Bacušanová Vičanová 

 

Rokovanie viedol:  Mgr. Daniel Struhár, predseda komisie pre šport 

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Vyhodnotenie podujatí organizovaných v októbri,  novembri, plánované na december 

4. Rôzne - predstavenie klubov – karate, volejbal, Flipper, Skialp4u 

5. Záver 

 

K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal predseda komisie pre šport Mgr. Daniel Struhár.  

 

K bodu 2/ 

Všetky uznesenia zo zasadnutia komisie sú splnené. Na zasadnutí MsZ dňa 14.11.2015 poslanci 

schválili navýšenie dotácie pre plavecký oddiel Flipper vo výške 2000,-  z dôvodu, že plaváreň na 

Mazorníkove je zatvorená kvôli zlému technickému stavu a plavci musia trénovať na plavárňach 

v okolí mesta Brezna. 

 

K bodu 3/ 

Vyhodnotenie podujatí organizovaných v októbri, novembri 

 

Október 2015 

- 55. ročník horehronských hier (7.10) 

- sústredenie slovenskej reprezentácie v ringette (23.-25.10) 

- 24.10. – Majstrovstvá stredoslovenského atletického zväzu v cezpoľnom behu (atletické kluby, 

verejnosť) 

- 27.10. – Preteky v cezpoľnom behu (školy) 

- školička korčuľovania pre MŠ (MŠ Clementisa, Nálepkova, Hradby, Bož. Nemcová) – 

október/november/december 

- začiatok krasokorčuľovania a príprava na mikulášsky večierok (rozprávka na ľade) – október, 

november, december  
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Pripravované november, december 
- Bramac cup 2015 – hokejový turnaj 

- Mikulášsky večierok 

- Vianočný koncert v Aréne Brezno 

- Futbalový turnaj v Aréne Brezno 

 

K bodu 4/ Predstavenie klubov 

4.1 OZ Skialp4u 
P. Belicová, predstavila klub, informovala o podujatiach, ktoré organizovali v rámci Slovenska.  

Klub organizoval v roku 2015 Triathlon Ružiná – Chopok – Srdiečko s prejazdom cyklistov cez 

Brezno, uvedenú akciu plánujú organizovať aj v roku 2016. 

p. Belicová ponúkla možnosť usporiadania sprievodných podujatí pri rôznych podujatiach 

organizovaných mestom Brezno, ponúkla službu pre mesto – sprevádzanie hostí, ktorí majú záujem 

o skialpinizmus. 

 

4.2. Karate klub 

Klub predstavil predseda klubu p. Jenča. Členov komisie oboznámil s činnosťou klubu, s členskou 

základňou, s dosiahnutými výsledkami, Poskytnutú dotáciu  z rozpočtu mesta použili na činnosť 

Trénujú v telocvični ZŠ s MŠ Pionierska 4, kde platia nájom 12,- €/hodina. Súťaže neorganizujú 

z priestorových dôvodov. 

V rámci diskusie  bol Karate klubu  na organizovanie pretekov ponúknutý priestor Arény. Predseda 

klubu sa k ponuke vyjadrí až po obhliadke priestorov. 

 

4.3. Volejbalový klub 

Klub predstavil pán Pohorelský, uviedol, že v súčasnosti sa organizuje súťaž mixov, kde hrá 8 

družstiev (súťaž mixov neorganizuje volejbalový oddiel), dievčatá nehrajú ligu, zúčastňujú sa len 

letných turnajov. Každoročne usporadúvajú medzinárodný turnaj na ihrisku na Hradbách. Poukázal 

na nezáujem dievčat o volejbal, na chýbajúcu vhodnú športovú halu, na chýbajúce volejbalové krúžky 

na školách. Navrhol, aby sa viac pracovalo s mládežou. 

 

4.4. Flipper –plavecký oddiel 

Klub predstavila predsedníčka klubu Ľ.ubica Bacúšanová Vičanová. Členov komisie oboznámila 

s činnosťou klubu, s členskou základňou, s dosiahnutými výsledkami. Finančné prostriedky 

získavajú aj z útvaru talentovanej mládeže. Poskytnutú dotáciu  z rozpočtu mesta použili na činnosť. 

V súčasnosti trénujú v Banskej Bystrici, kde sa 10 detí  pripravuje na majstrovstvá SR. Z toho dôvodu 

žiadali aj o navýšenie dotácie pre klub, ktorá im bola schválená vo výške 2000,- €. Pani Vičanová 

poďakovala za poskytnutie  dotácie. 

 

K bodu 5/  

Rôzne 

Informácia o možnom organizovaní  M SR v streľbe zo vzduchových zbraní mládeže v apríli 2017 

- Predseda komisie informoval prítomných členov o predbežnom rozhodnutí ŠTK SSZ 

v Bratislave o usporiadaní MSR v streľbe zo vzduchových zbraní a o žiadosti o pomoc 

športovo-streleckého klubu  pri organizovaní tohto podujatia 

 

K bodu 6/ 

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a o 18.00 h. ukončil zasadnutie komisie.  

 

 

Mgr. Daniel Struhár 

           predseda komisie 


